
 
 
 

 
 
 

 
Minnesanteckningar från Planeringsmöte inför år 2008 
Tid: Lördag den 20 oktober 2007 kl. 09.00 
Plats: Folketshus, Östersund. 
 
Närvarande: Günther Matthias, Örjan Enström, Anders Johansson, Lars Jo-
hansson, Kjell Sundström, Sven Wahlström, Barry Smith, Asbjörn Norling, 
Stickan Hedblom, Franz Birkl, Wille Ulrich-Häreblad, Eva Dadell, Ludvig 
Sandström, Jan Naunburg, Matilda Sandström, Lena Bergefors. 
 
Avhandlade punkter 
 
1. Mötet öppnas med genomgång av program och allmänna förutsättningar för 

budgetarbetet inför 2007. Följande frågor togs upp inför de sektionsvis över-
läggningar  

 
Hur tackla/ersätta Bingoförlusten i budgeten? 
Valberedning 
Ålder för full medlemsavgift, styrelsen föreslår 20år. 
Ö/F hamnkommitté, utbyggnad? Behov av bränslemarina? Toa-avgift 5000:- 
städning? Jollebrygga i hamnen för privata båtar 
SM-tävlingar för typ. Neppar / Jan Naunburg 
Årsfest (när, var, hur?) 
 
Jan Naunburg presenterade några idéer för att göra Östersund till ”Segelsta-
den Östersund”!! Arrangemang som ett SM för någon båtklass t.ex Neptunk-
ryssare och ”seglingensdag” diskuterades. 
 
Sven Wahlström presenterade avstämningen av ekonomiskt utfall till 17/10-
2007 samt en genomgång av de större intäkt/utgifts avvikelser mot budget. 
Det poängterades att årets budget arbete måste präglas av en realistisk syn 
på intäkter och utgifter. Underlag för verksamhetsberättelse 2006 presente-
rades. Den skall in i Roderbladet 

 
2. Sektionsvis överläggningar angående: 

Verksamhetsplan 2008 
Förslag till budget år 2008 

 
3. Redovisning och sammanställning av budgetförslaget. Bifogas. 
 
 
4. Övriga frågor att informera/besluta om på årsmötet: 
 

• Förslag att arrangera Årsfesten i jan/feb. 
• Hur hanterar vi planering och arbetet kring det nya varvet? 

 
 

 
 



 
    
• Visionen ” Seglarstaden Östersund” 

 
 
 
 

 Asbjörn Norling   Barry Smith 
 Ordförande    Sekreterare 
   
 


